
 

 

 

 
МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
 

П Р О Т О К О Л 

засідання постійних комісій обласної ради з питань екології, охорони 

навколишнього середовища та використання природних ресурсів; з питань 

промислової політики та підприємництва, енергетики та енергозбереження, 

транспорту та розвитку інфраструктури 
 
від 05 вересня 2019 року Миколаїв 

 
 

 
 
Всього членів постійної комісії – 17 
 
Присутні: Колесніков В., Ковальчук П., Басс В., Джупінін Ю., Гемаєв Х., 

Олабін В., Катрич А., Каражей О., Казюка О., Вовненко Є.,         
Крет Ю., Резніков І. 
 

Відсутні: Власенко А., Головчанський А., Ніколенко А., Поліщук Т., 

Лісніченко В. 

Головуючий: Колесніков Валерій Вікторович – голова постійної комісії 
обласної ради з питань промислової політики та 

підприємництва, енергетики та енергозбереження, транспорту та 

розвитку інфраструктури. 
 

Запрошені: Трайтлі Олександр Олександрович - заступник голови 

облдержадміністрації, Гайдаржи Валентин Васильович - 
заступник голови облдержадміністрації, Сікорський Сергій 

Васильович – заступник начальника управління інфраструктури 

облдержадміністрації, Черненко Оксана Іванівна – заступник 

начальника управління охорони здоров’я облдержадміністрації, 
Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника служби 

автомобільних доріг у Миколаївській області з експлуатаційного 

утримання, Харлан Денис Анатолійович – директор ДП 

«Миколаївський облавтодор». 
 
 
У засіданні постійної комісії взяли участь заступник голови обласної ради 

– Кротов А., депутати обласної ради Рубський Г., Кухта І., Демченко Т.,   

Жосан В., Воронок А. 
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

1. Про припинення діяльності Миколаївського обласного Будинку дитини 

Миколаївської обласної ради в результаті реорганізації шляхом перетворення у 

комунальне некомерційне підприємство «Миколаївський обласний будинок 

дитини» Миколаївської обласної ради. 

 
2. Про припинення діяльності Миколаївської обласної дитячої 

інфекційної лікарні Миколаївської обласної ради та Миколаївської обласної 

інфекційної лікарні Миколаївської обласної ради в результаті реорганізації 

шляхом їх злиття та створення на їх базі комунального некомерційного 

підприємства «Миколаївський обласний центр лікування інфекційних хвороб» 

Миколаївської обласної ради. 

 
3. Про припинення діяльності Миколаївського обласного лікарсько-

фізкультурного диспансеру Миколаївської обласної ради та Миколаївської 

обласної лікарні відновного лікування Миколаївської обласної ради в 

результаті реорганізації шляхом їх злиття і створення на їх базі комунального 

некомерційного підприємства «Миколаївський обласний центр медичної 

реабілітації та спортивної медицини» Миколаївської обласної ради 

 
4. Про припинення діяльності Миколаївської обласної бази спеціального 

медичного постачання Миколаївської обласної ради в результаті реорганізації 

шляхом перетворення у комунальне некомерційне підприємство «Миколаївська 

обласна база спеціального медичного постачання» Миколаївської обласної 

ради. 

 
5. Про припинення діяльності Миколаївської обласної психіатричної 

лікарні №1 Миколаївської обласної ради, Миколаївської обласної 

психіатричної лікарні №2 Миколаївської обласної ради, Миколаївського 

обласного наркологічного диспансеру Миколаївської обласної ради в результаті 

реорганізації шляхом їх злиття та створення на їх базі комунального 

некомерційного підприємства «Миколаївський обласний центр психічного 

здоров’я» Миколаївської обласної ради. 

Доповідач: Черненко Оксана Іванівна – заступник начальника 

управління охорони здоров’я облдержадміністрації. 

Доповідач: Черненко Оксана Іванівна – заступник начальника 

управління охорони здоров’я облдержадміністрації. 

Доповідач: Черненко Оксана Іванівна – заступник начальника 

управління охорони здоров’я облдержадміністрації. 

Доповідач: Черненко Оксана Іванівна – заступник начальника 

управління охорони здоров’я облдержадміністрації. 
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6. Про припинення діяльності Миколаївського обласного дитячого 

туберкульозного санаторію «Дубки» Миколаївської обласної ради та 

Миколаївського обласного дитячого кардіоревматологічного санаторію 

«Південний» Миколаївської обласної ради в результаті реорганізації шляхом їх 

злиття і створення на їх базі комунального некомерційного підприємства 

«Обласний дитячий центр медичної реабілітації» Миколаївської обласної ради. 

 
7. Про внесення змін до Статуту Миколаївського обласного центру 

здоров’я Миколаївської обласної ради. 

 
8. Про управління майном спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Миколаївської області. 

 
9. Про критичний стан автомобільних доріг загального користування 

державного та місцевого значення Миколаївської області. 

 
10. Про звіт обласної державної адміністрації щодо виконання Програми 

розвитку автомобільних доріг загального користування Миколаївської області 

на 2016-2019 роки. 

 
11. Про перелік ділянок доріг загального користування державного 

значення Миколаївської області, які потребують термінового ремонту. 

Доповідач: Черненко Оксана Іванівна – заступник начальника 

управління охорони здоров’я облдержадміністрації. 

Доповідач: Черненко Оксана Іванівна – заступник начальника 

управління охорони здоров’я облдержадміністрації. 

Доповідач: Черненко Оксана Іванівна – заступник начальника 

управління охорони здоров’я облдержадміністрації. 

Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови 

обласної ради. 

Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника 

служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 

експлуатаційного утримання. 

Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 

Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника 
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12. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради до Верховної 

Ради України щодо внесення змін до Закону України «Про джерела 

фінансування дорожнього господарства України» щодо удосконалення 

механізму фінансування дорожньої галузі. 

 
13. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради до Кабінету 

Міністрів України щодо реорганізації дочірнього підприємства «Миколаївський 

облавтодор» відкритого акціонерного товариства «Державна акціонерна 

компанія «Автомобільні дороги України». 

 
14. Про визнання повноважень депутата Миколаївської обласної ради 

сьомого скликання замість того, який вибув. 

 
15. Про внесення змін до плану роботи Миколаївської обласної ради на  

2019 рік. 

 
На початку засідання депутатом обласної ради Демченко Т. 

запропоновано зняти з порядку денного спільного засідання постійних комісій 

всі питання окрім дорожніх, а саме: 
про критичний стан автомобільних доріг загального користування 

державного та місцевого значення Миколаївської області; 
про звіт обласної державної адміністрації щодо виконання Програми 

розвитку автомобільних доріг загального користування Миколаївської області 

на 2016-2019 роки; 
про перелік ділянок доріг загального користування державного значення 

Миколаївської області, які потребують термінового ремонту; 
про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради до Верховної Ради 

України щодо внесення змін до Закону України «Про джерела фінансування 

дорожнього господарства України» щодо удосконалення механізму 

фінансування дорожньої галузі; 

служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 

експлуатаційного утримання. 

Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 

Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
Харлан Денис Анатолійович – директор ДП 

«Миколаївський облавтодор». 

Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови 

обласної ради. 

Доповідач: Кротов Андрій Олександрович – заступник голови 

обласної ради. 
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про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради до Кабінету 

Міністрів України щодо реорганізації дочірнього підприємства «Миколаївський 

облавтодор» відкритого акціонерного товариства «Державна акціонерна 

компанія «Автомобільні дороги України»; 
 
За пропозицію Демченко Т. проголосовано: 
Всього депутатів - 17. 
Присутніх – 12. 
«За» - 12. 
«Утримався» - 0. 
«Проти» - 0. 
 
За порядок денний проголосовано: 
Всього депутатів - 17. 
Присутніх – 12. 
«За» - 12. 
«Утримався» - 0. 
«Проти» - 0. 
 
 

СЛУХАЛИ: 1. Про критичний стан автомобільних доріг загального 

користування державного та місцевого значення Миколаївської області. 
 
Доповідачі: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника 

служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 

експлуатаційного утримання. 
У обговоренні 

взяли участь: 
 
Колесніков В., Ковальчук П., Джупінін Ю., Гемаєв Х., 

Олабін В., Катрич А., Каражей О., Крет Ю., Резніков І. 
 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (висновки № 1 постійної комісії обласної ради з 

питань промислової політики та підприємництва, 

енергетики та енергозбереження, транспорту та 

розвитку інфраструктури додаються) 
(висновки № 1 постійної комісії обласної ради з 

питань екології, охорони навколишнього середовища 
та використання природних ресурсів додаються). 

 
СЛУХАЛИ: 2. Про звіт обласної державної адміністрації щодо виконання 

Програми розвитку автомобільних доріг загального користування 

Миколаївської області на 2016-2019 роки. 
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Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
У обговоренні 

взяли участь: 
 
Колесніков В., Ковальчук П., Джупінін Ю., Гемаєв Х., 

Олабін В., Катрич А., Каражей О., Крет Ю., Резніков І., 
Вовненко Є. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (висновки № 2 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 3. Про перелік ділянок доріг загального користування 

державного значення Миколаївської області, які потребують термінового 

ремонту. 
 
Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника 

служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 

експлуатаційного утримання. 
У обговоренні 

взяли участь: 
 
Колесніков В., Ковальчук П., Гемаєв Х., Олабін В., Крет Ю., 

Резніков І. 
 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (висновки № 3 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 4. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради до 

Верховної Ради України щодо внесення змін до Закону України «Про джерела 

фінансування дорожнього господарства України» щодо удосконалення 

механізму фінансування дорожньої галузі. 
 
Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
У обговоренні 

взяли участь: 
 
Колесніков В., Ковальчук П., Гемаєв Х., Олабін В., Катрич 

А., Каражей О., Крет Ю., Резніков І., Вовненко Є. 
Проведено 

голосування. 
 

Підсумки 

голосування: 
П/к обласної ради з питань 

промислової політики та 

підприємництва, енергетики 

та енерго-збереження, 

транспорту та розвитку 

інфраструктури: 

П/к обласної ради з питань 

екології, охорони 

навколишнього середовища 

та викори-стання природних 

ресурсів: 
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Всього членів комісії - 7. 
Присутні-6. 
«За»-6. 
«Утримався»-0. 
«Проти»-0. 

Всього членів комісії - 10. 
Присутні-6. 
«За»-5. 
«Утримався»-0. 
«Проти»-1 (Вовненко Є.) 

ВИРІШИЛИ: (висновки № 4 додаються). рішення не прийнято. 
 

СЛУХАЛИ: 5. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради до 

Кабінету Міністрів України щодо реорганізації дочірнього підприємства 

«Миколаївський облавтодор» відкритого акціонерного товариства «Державна 

акціонерна компанія «Автомобільні дороги України». 
 
Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – заступник начальника 

управління інфраструктури облдержадміністрації. 
Харлан Денис Анатолійович – директор ДП «Миколаївський 

облавтодор». 
У обговоренні 

взяли участь: 
 
Колесніков В., Олабін В., Катрич А., Крет Ю., Резніков І. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: П/к обласної ради з 

питань промислової 

політики та 

підприємництва, 

енергетики та енерго-
збереження, транспорту 

та розвитку 

інфраструктури: 
 
Всього членів комісії - 7. 
Присутні-6. 
«За»-6. 
«Утримався»-0. 
«Проти»-0. 

П/к обласної ради з 

питань екології, охорони 

навколишнього 

середовища та викори-
стання природних 

ресурсів: 
 
 
 
Всього членів комісії - 10. 
Присутні-4. 
«За»-0. 
«Утримався»-0. 
«Проти»-0. 
Вовненко Є., Каражей О. 
– відсутні. 

ВИРІШИЛИ: (висновки №5 додаються). рішення не прийнято 
 
 

Після розгляду питань порядку денного спільного засідання постійних 

комісій депутат обласної ради Демченко Т. внесла пропозицію щодо внесення 

на двадцять сьому позачергову сесію обласної ради сьомого скликання тільки 

дорожніх питань. 
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За пропозицію Демченко Т. проголосовано: 
 
П/к обласної ради з питань промислової 

політики та підприємництва, енергетики та 

енергозбереження, транспорту та розвитку 

інфраструктури: 
 
Всього членів комісії - 7. 
Присутні-6. 
«За»-6. 
«Утримався»-0. 
«Проти»-0. 

П/к обласної ради з питань 

екології, охорони навколишнього 

середовища та використання 

природних ресурсів: 
 
Всього членів комісії - 10. 
Присутні-4. 
«За»-0. 
«Утримався»-0. 
«Проти»-0. 
Вовненко Є., Каражей О. - 
відсутні. 
 

Рішення прийнято. Рішення не прийнято. 
 
 
 
 

Голова постійної комісії 
обласної ради з питань 
промислової політики та 
підприємництва, енергетики 
та енергозбереження, транспорту 
та розвитку інфраструктури  

 
 
 
 
 
В. КОЛЕСНІКОВ 

 
 
 

 

Секретар постійної комісії 
обласної ради з питань екології, 
охорони навколишнього середовища 
та використання природних ресурсів 

 
 
 
А. КАТРИЧ 

 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНІ КОМІСІЇ 

обласної ради з питань екології, охорони навколишнього  
середовища та використання природних ресурсів 

 
 

В И С Н О В К И 

 
 
05 вересня 2019 року Миколаїв № 1 
 
Про критичний стан автомобільних 

доріг загального користування 

державного та місцевого значення 

Миколаївської області 
 
 

Враховуючи вкрай критичну ситуацію, що склалася на автомобільних 

дорогах загального користування державного та місцевого значення 

Миколаївської області та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, 

постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 
1. Викласти результативну частину проекту рішення обласної ради «Про 

критичний стан автомобільних доріг загального користування державного та 

місцевого значення Миколаївської області» у такій редакції: 
 
«1. Визнати стан всіх автомобільних шляхів загального користування в 

межах Миколаївської області катастрофічним, надзвичайно критичним і таким, 

що загрожує життю та здоров’ю людей. 
 
2. Звернутися до Президента України, Прем’єр-міністра України, 

Кабінету Міністрів України, Ради національної безпеки і оборони України, 

Державної служби надзвичайних ситуацій, Державного агентства 

автомобільних доріг України щодо термінового направлення до Миколаївської 

області відповідної комісії з метою визначення ступеня та рівня небезпеки 

надзвичайної ситуації техногенного характеру, що склалася на автомобільних 

дорогах державного значення в Миколаївській області. 
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3. Визнати проведену роботу облдержадміністрації та служби 

автомобільних доріг у Миколаївській області щодо виправлення ситуації із 

катастрофічним, надзвичайно критичним станом автомобільних шляхів 

загального користування в межах Миколаївської області незадовільною. 
 
4. У зв’язку із занепокоєнням депутатів обласної ради щодо 

невикористання коштів цільового призначення на капітальний ремонт дороги 

Н14 у сумі 120,0 млн. гривень, звернутися до Кабінету Міністрів України 

стосовно зміни напрямку використання цих коштів та направити їх на 

забезпечення експлуатаційного утримання зазначеної дороги. 
 
5. Звернутися до народних депутатів України, обраних від Миколаївської 

області, стосовно активного сприяння вирішенню питання виділення коштів з 

Державного бюджету України на проведення ремонтних робіт на 

автомобільних дорогах державного значення в межах Миколаївської області.  
 
6. Доручити депутатам обласної ради: Талпі М.В.,                               

Бондарю О.О.,_______________________ представляти інтереси 

територіальних громад Миколаївської області у центральних органах влади з 

метою вирішення нагальних проблем дорожньої галузі Миколаївської області 

та активного сприяння у виділенні коштів з Державного бюджету України на         

2020 рік для проведення ремонтних робіт на автомобільних дорогах державного 

значення в межах Миколаївської області. 
 
7. Оприлюднити це рішення у засобах масової інформації області. 
 
8. Контроль за виконанням цього рішення обласної ради покласти на 

постійну комісію обласної ради; з питань промислової політики та 

підприємництва, енергетики та енергозбереження, транспорту та розвитку 

інфраструктури». 
 
2. Внести доопрацьований проект рішення обласної ради на розгляд 

двадцять сьомої позачергової сесії обласної ради сьомого скликання. 
 
 
 
Секретар постійної комісії А. КАТРИЧ 
 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 

енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 
 
 

В И С Н О В К И 

 
 
05 вересня 2019 року Миколаїв № 1 
 
Про критичний стан автомобільних 

доріг загального користування 

державного та місцевого значення 

Миколаївської області 
 
 

Враховуючи вкрай критичну ситуацію, що склалася на автомобільних 

дорогах загального користування державного та місцевого значення 

Миколаївської області та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, 

постійна комісія обласної ради 
 
КОНСТАТУЄ: 
 
Постійною комісією обласної ради з питань промислової політики та 

підприємництва, енергетики та енергозбереження, транспорту та розвитку 

інфраструктури було проведено кілька виїзних засідань з метою вивчення стану 

дорожнього покриття автомобільних доріг обласного та державного значення. 

На підставі вивченого і побаченого стану справ постійна комісія зазначає: 
90 відсотків від загальної протяжності мають стан покриття, близького до 

критичного з повною або частковою втратою проїзної здатності. Доведення до 

такого стану доріг сприяло халатне ставлення керівництва служби 

автомобільних доріг у Миколаївській області та ДП «Миколаївоблавтодор». 
На підставі вище викладеного та з метою стабілізації ситуації постійні 

комісії 
 
ВИРІШИЛА: 
 
1. Викласти результативну частину проекту рішення обласної ради «Про 

критичний стан автомобільних доріг загального користування державного та 

місцевого значення Миколаївської області» у такій редакції: 
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«1. Визнати стан всіх автомобільних шляхів загального користування в 

межах Миколаївської області катастрофічним, надзвичайно критичним і таким, 

що загрожує життю та здоров’ю людей. 
 
2. Звернутися до Президента України, Прем’єр-міністра України, 

Кабінету Міністрів України, Ради національної безпеки і оборони України, 

Державної служби надзвичайних ситуацій, Державного агентства 

автомобільних доріг України щодо термінового направлення до Миколаївської 

області відповідної комісії з метою визначення ступеня та рівня небезпеки 

надзвичайної ситуації техногенного характеру, що склалася на автомобільних 

дорогах державного значення в Миколаївській області. 
 
3. Визнати проведену роботу облдержадміністрації та служби 

автомобільних доріг у Миколаївській області щодо виправлення ситуації із 

катастрофічним, надзвичайно критичним станом автомобільних шляхів 

загального користування в межах Миколаївської області незадовільною. 
 
4. У зв’язку із занепокоєнням депутатів обласної ради щодо 

невикористання коштів цільового призначення на капітальний ремонт дороги 

Н14 у сумі 120,0 млн. гривень, звернутися до Кабінету Міністрів України 

стосовно зміни напрямку використання цих коштів та направити їх на 

забезпечення експлуатаційного утримання зазначеної дороги. 
 
5. Звернутися до народних депутатів України, обраних від Миколаївської 

області, стосовно активного сприяння вирішенню питання виділення коштів з 

Державного бюджету України на проведення ремонтних робіт на 

автомобільних дорогах державного значення в межах Миколаївської області.  
 
6. Доручити голові обласної ради провести виїзне засідання сесії обласної 

ради із дорожніх питань у Верховній Раді України. 
 
7. Оприлюднити це рішення у засобах масової інформації області. 
 
8. Контроль за виконанням цього рішення обласної ради покласти на 

постійну комісію обласної ради; з питань промислової політики та 

підприємництва, енергетики та енергозбереження, транспорту та розвитку 

інфраструктури». 
 
2. Внести доопрацьований проект рішення обласної ради на розгляд 

двадцять сьомої позачергової сесії обласної ради сьомого скликання. 
 
3. Скасувати головні підрозділи служби автомобільних доріг у 

Миколаївській області та ДП «Миколаївоблавтодор» шляхом повного розпуску. 
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4. Існуючі районні автодори передати на баланс місцевих 

райдержадміністрацій та ОТГ. 
 
5. На базі управління інфраструктури облдержадміністрації створити 

дорожнє комунальне підприємство, підпорядковане Миколаївській обласній 

раді. 
 
6. Звернутися до Кабінету Міністрів України щодо виділення 

довгострокової субсидії для закупівлі сучасної дорожньої техніки. 
 
7. Всі приватні дорожні організації, які беруть участі в дорожніх 

ремонтно-будівельних роботах, зобов'язати проводити їх за єдиними правилами 

та стандартами, розробленими новоствореним комунальним підприємством. 
 
 
 
 
Голова постійної комісії В. КОЛЕСНІКОВ 
 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНІ КОМІСІЇ 

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 

енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 
обласної ради з питань екології, охорони навколишнього  

середовища та використання природних ресурсів 
 

 
В И С Н О В К И 

 
 
05 вересня 2019 року Миколаїв № 2 
 
Про звіт обласної державної 

адміністрації щодо виконання Програми 

розвитку автомобільних доріг загального 

користування Миколаївської області на 

2016-2019 роки 
 
 

Розглянувши та обговоривши зазначене питання, постійні комісії 

обласної ради 
 
 

ВИРІШИЛИ:  
 
 
1. Зазначити ігнорування спільного засідання постійних комісій обласної 

ради запрошеного заступника голови облдержадміністрації В. Гайдаржи. 
 
2. Заслухати заступника голови облдержадміністрації В. Гайдаржи на 

двадцять сьомій позачерговій сесії обласної ради сьомого скликання із питання 

«Про звіт обласної державної адміністрації щодо виконання Програми розвитку 

автомобільних доріг загального користування Миколаївської області на      
2016-2019 роки». 

 
3. Рекомендувати облдержадміністрації підготувати проект рішення 

обласної ради щодо продовження дії Програми розвитку автомобільних доріг 

загального користування Миколаївської області та внести його на розгляд 

двадцять сьомої позачергової сесії обласної ради сьомого скликання. 
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4. Рекомендувати облдержадміністрації, управлінню інфраструктури 

облдержадміністрації до 10 вересня 2019 року терміново розробити та надати 

обласній раді перспективний план заходів фінансування дорожніх робіт із 

бюджетів усіх рівнів на умовах співфінансування найбільш аварійних ділянок 

автомобільних доріг Миколаївської області, врахувавши звернення органів 

місцевого самоврядування, виконавчої влади, депутатів обласної ради  та 

обов’язковим включенням окремого розділу до Програми розвитку 

автомобільних доріг загального користування Миколаївської області на      
2016-2019 роки проведення ремонтних робіт на мостах та мостових переходах 

Миколаївської області. 
 
5. Внести доопрацьований прект рішення обласної ради на розгляд 

двадцять сьомої позачергової сесії обласної ради сьомого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної комісії 
 

В. КОЛЕСНІКОВ 

 
 
 

 

Секретар постійної комісії 
 

А. КАТРИЧ 

 
 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНІ КОМІСІЇ 

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 

енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 
обласної ради з питань екології, охорони навколишнього  

середовища та використання природних ресурсів 
 

 
В И С Н О В К И 

 
 
05 вересня 2019 року Миколаїв № 3 
 
Про перелік ділянок доріг загального 

користування державного значення 

Миколаївської області, які потребують 

термінового ремонту 
 
 

Розглянувши та обговоривши зазначене питання, постійні комісії 

обласної ради 
 
 

ВИРІШИЛИ:  
 
 
Внести питання на розгляд двадцять сьомої позачергової сесії обласної 

ради сьомого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної комісії 
 

В. КОЛЕСНІКОВ 

 
 
 

 

Секретар постійної комісії 
 

А. КАТРИЧ 

 

 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНІ КОМІСІЇ 

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 

енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 
 

 
В И С Н О В К И 

 
 
05 вересня 2019 року Миколаїв № 4 
 
Про Звернення депутатів Миколаївської 

обласної ради до Верховної Ради 

України щодо внесення змін до Закону 

України «Про джерела фінансування 

дорожнього господарства України» щодо 

удосконалення механізму фінансування 

дорожньої галузі 
 
 

Розглянувши та обговоривши зазначене питання, постійна комісія 
обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА:  
 
 
1. Доопрацювати проект Звернення депутатів Миколаївської обласної 

ради до Верховної Ради України щодо внесення змін до Закону України «Про 

джерела фінансування дорожнього господарства України» щодо удосконалення 

механізму фінансування дорожньої галузі. 
 
2. Внести доопрацьоване питання на розгляд двадцять сьомої 

позачергової сесії обласної ради сьомого скликання. 
 
 
 
 
Голова постійної комісії 
 

В. КОЛЕСНІКОВ 

 

 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНІ КОМІСІЇ 

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 

енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 
 

 
В И С Н О В К И 

 
 
05 вересня 2019 року Миколаїв № 5 
 
Про Звернення депутатів Миколаївської 

обласної ради до Кабінету Міністрів 

України щодо реорганізації дочірнього 

підприємства «Миколаївський облавтодор» 

відкритого акціонерного товариства 

«Державна акціонерна компанія 

«Автомобільні дороги України» 
 
 

Розглянувши та обговоривши зазначене питання, постійна комісія 
обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Звернутися до Кабінету Міністрів України, відкритого акціонерного 

товариства «Державна акціонерна компанія «Автомобільні дороги України» 
щодо припинення реформування та реорганізації автодорів Миколаївської 

області до вирішення питання по суті. 
 
 
 
 
Голова постійної комісії 
 

В. КОЛЕСНІКОВ 
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